
 

 

 

Protokoll fra årsmøte 2024 

 

Dato 

 

14. April 2024 Møtested: Teams 

 

 

 

Sak nr Innhold 

 

1 
Åpning 

Ved leder Arild Schjølberg 

 

2 

Godkjenning av representanter 

Vedtak: Godkjent, 18 stemmeberettigede til stede. 

 

3 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Godkjent med kommentar på mangel på årsberetninger fra 
kontaktpersoner. 

 

 

 

4 

Valg av 

- Møteleder: Arild Schjølberg vedtatt 
- Referent: Kai Ove Skaftnesmo vedtatt 
- Tellekorps: Anniken Volden og Andreas Bachmann vedtatt 
- Representanter til å undertegne protokollen: 

Thea Fjelldal og Karin Wibrand vedtatt 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

5 

Årsberetning 2023 
 

1. NSBK 
Arild Schjølberg redegjorde for NSBK’s Årsberetning 2023. 

 

Vedtak: Ingen kommentarer, Årsberetningen ble tatt til etterretning og godkjent. 
 

2. ASU 
Arild Schjølberg redegjorde for ASU’s årsberetning. Det nye styret må finne to 
nye medlemmer til ASU da to har trukket seg. 
Kommentarer: Det kan være avvik på kull for dvergschnauzer da det er 
komplisert å rapportere for fargeblandinger. Det skal imidlertid ha vært tatt høyde 
for etter beste evne i rapportene. 

 

Vedtak: Årsberetningen ble tatt til etterretning og godkjent. 
 

Årsberetninger fra avdelingene ble kortfattet presentert av Arild Schjølberg 
 

3. Midt Norge 



 4. Vestland 
5. Sør-Rogaland 
6. Agder 
7. Oslo & Akershus 
8. Nordland 
9. Buskerud 

 

Kommentar: 
Årsrapporter for kontaktpersoner ble etterlyst, da disse og ifølge lovene skal 
innleveres. Økonomien i avdelinger der det er store budsjettunderskudd bør 
følges nøye. 

 
Vedtak: Årsberetningene for avdelingene er tatt til etterretning. 

 

 

6 

Regnskap 2023 med revisors beretning 
 

Anne Marie Madssveen redegjorde for regnskapet i 2023. 

Vedtak: Ingen kommentarer, regnskapet for 2023 er tatt til etterretning og 
godkjent. 
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Budsjett 2024 og ramme for 2025 

Anne Marie Madssveen redegjorde for budsjett 2024 og ramme for 2025. 

Kommentar: Det er en vesentlig økning i konto for tilskudd etter søknader. 
Formålet med dette er et ønske om at flere skal benytte denne ordningen for å 
stimulere til mer aktivitet i avdelingene. Andre årsaker er at satser for reise 
refusjoner i forbindelse med bruk av utenlandske dommere er blitt økt. 

Kommentar angående Konto 6860, Møter, kurs, oppdateringer etc: 
Det ble fremmet en forespørsel med ønske om at ASU kunne ha benyttet mer av 
budsjett for faglige oppdateringer og med mulighet for deltagelse på 
avlsrådskurs. ASU har blitt orientert om avlsrådskurs og kunne stille med et 
medlem i år. Det etterlyses at styret må være flinkere til å legge til rette for at 
interesserte her melder seg. Budsjettposten behøver imidlertid ikke endres. 

Vedtak: Budsjett 2024 og ramme for 2025 er tatt til etterretning og godkjent. 

 

 

 

8 

Strategidokument 2024-2026 

Arild Schjølberg redegjorde for Strategidokumentet og foreslåtte endringer. 
 

Vedtak: Ingen kommentarer, endringene i Strategidokumentet 2024-2026 er tatt 
til etterretning og godkjent. 

 

 

9 

Lovendringsforslag 

 

Arild Schjølberg redegjorde for forslag til Lovendringer 
Vedtak: Forslagene til lovendringer er godkjent uten kommentar. 

 

10 

Medlemskontingent 

Styrets innstilling er å beholde medlemskontingent på nåværende nivå 
Vedtak: Godkjent 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

11 

Valg 

1. Valgkomiteens innstilling 

Leder Berit Engnes, Vestland 2 år - ny 

Nestleder Anniken S Volden, Midt Norge Ikke på valg 

Sekretær Kai Ove Skaftnesmo, Vestland 1 år - ny 

Kasserer Anne Marie Madssveen, Oslo & Akershus 2 år - gjenvalg 

Styremedlem 1 Andreas Bachmann, Sør-Rogaland Ikke på valg 

Styremedlem 2 Bodil Nergård, Nordland Ikke på valg 

Styremedlem 3 Heidi Pedersen, Finnmark 2 år – ny 

Varamedlem 1 Vivian Bruun, Nordland 2 år - gjenvalg 

Varamedlem 2 Thea Fjelldal, Nordland 1 år - ny 

 

Revisor Geir Tore Klæbo, Nordland Ikke på valg 
Vara revisor Randi Otterlei Alvestad, Møre-Romsdal 1 år - gjenvalg 

 

Valgkomite Styrets innstilling 
Leder Ingen kandidat Ny for 2 år 

Medlem 1 Ingen kandidat Ny for 1 år 

Varamedlem Guri Anne Ryeng-Berglund, Troms Ny for 1 år 

 

Vedtak: Valgkomiteens innstilling ble godkjent og enstemmig vedtatt med 18 
stemmer for. Årsmøtet utfordrer det nye styret i samarbeid med valgt vara i 
valgkomiteen å bemanne valgkomiteen. 

 

 

 

12 

Hederstegn/Æresmedlem 

Det henstilles til avdelingene om å fremme kandidater til 
hederstegn/æresmedlemskap. 
Styrets innstilling til nytt æresmedlem: Arild Kristensen 

 
Vedtak: Godkjent 

 

13 

Avslutning 

Arild Schjølberg takket for seg og ønsket det nye styret lykke til i det videre 
arbeidet. 

 
 
 
 
 
           

                          Thea Fjelldal           Karin Wibrand 
 
 

 

Thea Fjelldal (Apr 16, 2024 19:54 GMT+2)
Thea Fjelldal

Karin Wibrand (Apr 16, 2024 22:44 GMT+2)
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